
Saksprotokoll i Samferdselsutvalet - 19.08.2015

Silja Ekeland Bjørkly sette fram forslag til ny innstilling.

1. Fylkesferjer er fylkeskommunen sitt ansvar. Fylkesutvalget har forståelse for den vanskelige situasjonen 

som har oppstått for Austevoll kommune etter at næringslivet trakk sitt bidrag til ferje 2. Fylkesutvalet vil 

difor løyva 2,0 millionar frå tilleggsløyvingskontoen som redusera Austevoll kommune sin forpliktelse i 2015. 

Ein vil koma tilbake til den vidare kostnadsfordelinga i budsjettet i 2016 med sikte på å finne ei permanent 

løysing.

2. Fylkesutvalet ser behovet for erstatningsferje når ferje 2 vert teken ut for planlagt vedlikehold. Dette gjeld 

ikkje minst forholdet rundt farlig last. Det vert difor leiga inn erstatningsferje ved planlagt vedlikehald. 

Kostnader for 2015 vert dekka av fylkesutvalet sin tilleggsløyvingskonto.

3. Samferdselsutvalet ber om at erstatningsferje vert søkt innført alt frå det planlagde vedlikehaldet for ferje 

2 frå 19.08.15 - 30.08.15.

Tom Skauge sette fram protokollmerknad

Røysting

Fylkesrådmannen sitt forslag til innstilling fekk ingen røyster og fall.

Silja Ekeland Bjørkly sitt forslag til innstilling vart samrøystes vedteke.

Innstilling

1. Fylkesferjer er fylkeskommunen sitt ansvar. Fylkesutvalet har forståelse for den vanskelige situasjonen 

som har oppstått for Austevoll kommune etter at næringslivet trakk sitt bidrag til ferje 2. Fylkesutvalet vil 

difor løyva 2,0 millionar frå tilleggsløyvingskontoen som redusera Austevoll kommune sin forpliktelse i 2015. 

Ein vil koma tilbake til den vidare kostnadsfordelinga i budsjettet i 2016 med sikte på å finne ei permanent 

løysing.

2. Fylkesutvalet ser behovet for erstatningsferje når ferje 2 vert teken ut for planlagt vedlikehold. Dette gjeld 

ikkje minst forholdet rundt farlig last. Det vert difor leige inn erstatningsferje ved planlagt vedlikehald. 

Kostnader for 2015 vert dekka av fylkesutvalet sin tilleggsløyvingskonto.

3. Samferdselsutvalget ber om at erstatningsferje vert søkt innført alt frå det planlagde vedlikehaldet for 

ferje 2 frå 19.08.15 - 30.08.15.

Protokollmerknad frå Tom Skauge

Partiet SV beklagar at avtalen som er inngått mellom HFK og Austevoll kommune ikkje vert overhalde frå 

Austevoll kommune si side. SV røystar for ekstraløyvinga for å gje eit sikrare samband.


